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Svetniška vprašanja in pobude – Andrej Čuš (podana po elektronski pošti 1. 8. 2021) 

Kanalizacija – svetniško vprašanje 1.8.2021 

Pri izvedbi kanalizacije v okviru Projekta odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Drave 

Mestne občine Ptuj, se v več primerih dogaja, da je novo zgrajena kanalizacija višja od 

obstoječe kanalizacije na katero so občani priključeni in se zaradi tega ne morejo priključit na 

novo zgrajeno kanalizacijo. Na pobudo občanov, da se to uskladi, jim izvajalec del 

Komunalno podjetje Ptuj odgovarja, da so v skladu z Odlokom o odvajanju in čiščenju 

komunalne in padavinske odpadne vode na območju MO Ptuj dolžni sami izvest interno 

črpališčem na nivo, iz katerega bodo odpadne vode gravitacijsko odtekale v javno 

kanalizacijo, kljub temu, da imajo že več deset let obstoječi kanalizacijski priključek izveden 

skladno s takratno zakonodajo. O problemih je s strani izvajalca seznanjen nadzornik in 

investitor MO Ptuj. Vodstvo MO Ptuj naj poda nedvoumen odgovor, tudi v smislu odgovora 

št. 1169, ki ga je podala županja Nuška Gajšek svetniku Milanu Klemencu, da so odločitve 

vodstva vedno politične, tudi če slonijo na strokovnih podlagah: 

-              Ali bo investitor projekta odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Drave 

Mestne občine Ptuj, MO Ptuj naložil vsem občanom, ki se zaradi napak v projektu in 

neusklajenosti z dejanskim stanjem ne morejo priključiti na novo kanalizacijo, da sami na 

svoje stroške uredijo in vzdržujejo interna črpališča za nov kanalizacijski priključek, kljub 

dejstvu da imajo izvedeno obstoječo kanalizacijo. 

-              Kakšna je pravna podlaga takšne zahteve, glede na dejstvo, da se je izvedba 

kanalizacije pričela na pobudo MO Ptuj, nekateri občani pa imajo kanalizacijske priključke, ki 

so bili izvedeni bistveno pred sprejetjem Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in 

padavinske odpadne vode na območju MO Ptuj in v skladu s takratno zakonodajo. 

-              Ali naj svojim volivcem svetujemo, da v takih primerih angažirajo dobrega 

odvetnika saj gre v tem primeru za poseg v že pridobljene pravice. 



Svetniška vprašanja in pobude – Sergeja Puppis Freebairn 

Pobuda številka 1: Sanacija Doma krajanov Budina 

Predlagam, da se v letu 2022 hkrati z zamenjavo dotrajanih oken, skozi katera zamaka, uredi 

tudi fasada, kar nam je svetoval strokovnjak. Zaradi montažne gradnje doma bodo namreč po 

zamenjavi oken ostale luknje, ki jih je težko zapolniti, kar bo povzročalo dodatne stroške. 

Pobuda številka 2: Sanacija čistilne naprave na Ranci 

Predlagam, da se v proračunu za leto 2022 zagotovijo sredstva za sanacijo čistilne naprave na 

Ranci tako, da ne bo prihajalo več do izlivov fekalnih voda v potok in neprijetnih vonjav.  

Vprašanje številka 3: Šolska pot Ob jezeru  

Že pred časom sem dala pobudo, da se uredi ulico K Jezeru kot šolsko pot, saj jo koristijo 

učenci, ki se vozijo s kolesom v OŠ Mladiko ali peš, konec koncev pa po njej hodijo tudi vsi 

učenci, ki koristijo šolski avtobus. Zanima me, kako daleč je s to pobudo, saj ni zaslediti 

nobenega znaka za šolsko pot, ki je prejšnja leta bil postavljen? 

Pobuda številka 4: Avtobusne postaje na Ormoški cesti 

Predlagam, da se na avtobusni postaji pred odcepom za Ranco postavi nadstrešek, da otroci 

sedaj, ko se to postajališče koristi tudi za pot v šolo, ne bodo čakali na avtobus na dežju. Prav 

tako se naj pregleda tudi druge avtobusne postaje in poti do njih, ki so velikokrat zgolj poljske 

poti, da so prehodne in posute s peskom.  

Lep pozdrav, 

Sergeja Puppis Freebairn 

Svetniška vprašanja in pobude – Dijana Alibabič 

 

1. V predlogu proračuna – posebni del za leto 2022 , je na postavki 6583 -RKP Osek 1 

Ptuj- Hajdina-Kidričevo-Majšperk, skupni predlog v znesku 100.000€. Na podkonto 

4204- novogradnje, rekonstrukcija in adaptacije je znesek 13.787,34€.  

Na vprašanje 834/19, je bilo rečeno da je projektiranje v zaključni fazi, da je 

pridobljena večina mnenj, in v teku pridobivanje zemljišč , ki so potrebna za izvedbo 

projekta. Zakaj se postavka zmanjšuje , če je bilo na vprašanje, kdaj se bo uredila cesta 

in pločnik Ob Železnici , rečeno, da bo to urejeno v sklopu kolesarskih povezav? 

Začetek del je že bil enkrat prestavljen, in naj bi se dela pričela v začetku leta 2022. 

Glede na to , da gre za zelo ozko cesto, in na nekaterih delih nepregledno , bankine 

polne udarnih jam, cestišče dotrajano, je potrebno pristopiti k obnovi čimprej.  

 



2. Predlagam da se iz proračunske postavke 4266- Programske vsebine v 

Dominikanskem samostanu ( glede na Odloke države, programi ne bodo realizirani v 

celoti) odvzame 10.000€ in se doda nova postavka Ureditev odvodnjavanja meteorne 

vode na Selski cesti.  

Za odvodnjavanje ni ustrezno poskrbljeno, voda ne odteka in prihaja do težav, 

občanom zaliva dvorišča, kleti , garaže in stanovanjske objekte. Padavin je vsako leto 

več in je potrebno čimprej ukrepati, saj so posledice velike in drage. Posledično 

občanom zavarovalnice več ne želijo zavarovati objektov proti meteornim vodam. Ko 

voda odteče, ostane veliko peska in blata, prostori so pa polni vlage, ki jih je potrebno 

sanirati.  

 

 

3. Kot smo informirani iz medijev, se spet pojavljajo težave pri projektu Mestne tržnice. 

Prebrali smo lahko, da so Javne službe že večkrat opozorile na napake pri električni 

napeljavi. Bilo je rečeno, da se bo uveljavila bančna garancija. Glede na to da je pod 

vprašajem funkcionalnost objekta , nas zanima za kakšno vrsto bančne garancije gre in 

v kolikšnem znesku? Ali bo bančna garancija zadostovala popravilo izvedbe projekta? 

Ali je pri primopredaji bil podpisan zapisnik o izvršenih delih ter pisna izjava , da je 

bil objekt predan brez napak?  

 

 

4. V predlogu proračuna za leto 2022 (Vir: Predlogu proračuna za leto 2022 ,str.45) sem 

zasledila podatek , da so letni izvedbeni cilji , s katerim se bo merilo doseganje 

zastavljenih ciljev,  redno vzdrževanje 162 km javnih poti in 55 km lokalnih cest. Kar 

se mi zdi zelo majhna številka pri tekočem vzdrževanju občinskih cest. Prosim še za 

podatek , koliko je vseh km občinskih cest in zakaj je tako majhno število km za 

doseganje cilja letnega vzdrževanja?  

5. Prav tako je v Predlogu proračuna za leto 2022 ( Vir: Predlogu proračuna za leto 2022  

,str.49) Postavka 1403-Promocija Slovenije , razvoj turizma in gostinstva , ki ji je 

namenjenih 842.00€. Opisani so glavni programi, dolgoročni cilji in izvedbeni cilji. 

Me pa zanima, kateri produkti so bili oblikovani? Kateri so razvojni projekti v 

pripravi? Promocija kulturne dediščine na Ptuju in kako se je povečala dostopnost 

javnosti?  Kako se bo urejala skrb za obnovo in oživitev prireditev v javnem interesu?  

 

6. Čeprav smo na 27. seji potrjevali spremembo cene tako za vodarino, kot odpadke, bi 

prosila dopolnitev dokumentacije eleboratov in sicer, prosim če se doda Pogodba o 

najemu javne infrastrukture med MOP in izvajalcem, tako Komunale Ptuj, kot Javne 

službe. Prav tako naj se dodajo sodila oz kriteriji za razporejanje stroškov( stroški, 

plače, nabava, uprava, vzdrževanje) . Doda naj se bruto bilanca omenjenih podjetij in 

register osnovnih sredstev .  

 

 



Svetniška vprašanja in pobude – Miha Požgai 

POBUDA 1 

Nekaj  občanov me je opozorilo da pri prenovi Ulice 5. prekomorske so pločniki zelo ozki. 

Ker pa je tukaj po projektu mišljena še souporaba z kolesarji, me zanima ali  se zadeva še 

lahko razširi glede na to ,da je tudi zemlja občinska? Tukaj v stanovanjskem naselju  bi 

pričakoval da so pločniki široki, saj gre za gosto poseljen del Ptuja. 

 

POBUDA 2 

Kdaj se misli sanirat cesto ki povezuje Orešje z Grajeno? Cesta je že sama po sebi zelo ozka 

ampak ta poškodba jo pa dela  še ožjo in nevarnejšo. Največji problem nastane pozimi ko 

pade sneg in se poškodbe cestišča sploh ne vidi 

.  

Svetniška vprašanja in pobude – Matej Siebenreich 

1.Starši otrok v Spuhlji, ki obiskujejo OŠ Mladiko se obračajo na mene v zvezi z avtobusnim 

postajališčem pri gostišču Villa Monde.  

Pravijo, da so otroci večkrat zaman čakali na avtobus na omenjenem postajališču in 

posledično zamujali na pouk in povzročali staršem skrbi. 

Zanima me kako je potekala komunikacija med vodstvom OŠ Mladike, da bi lahko starše  

pravočasno opozorila na težave na tem novem postajališču. 

 

2 Prejel sem informacijo od Arrive, da so po ogledu postajališča pri Villi Monde odkrili za 

celo paleto razlogov, da to postajališče ne izpolnjuje niti minimalnih zahtev po pravilniku o 

avt.postajališčih. 



Kako je lahko prišlo do tega, da se postajališče pozicionira na določeno mesto preden se 

preveri ali ga bo možno registrirati ob državno cesto? 

 

3. Glede na to da je na cepilnih mestih vedno večja gneča in nekateri čakajo tudi do dve uri, 

predlagam da se predvsem za starejše postavijo kakšni stoli, da jim vsaj malo olajšamo 

čakanje. 

Turisti, predvsem tujci se čudijo in sprašujejo kako je v 21. st. možen tako nečloveški odnos 

do občanov. 

 

4. V Spuhlji se že od spomladi ni strojno pometalo pa ulicah zato prosim, da se to čim prej 

uredi 

 

5. Kdaj se predvideva da od Arso-ta prejmemo dovoljenje za zaprtje Cero Gajk? 

 

 


